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Till F<irbundet SPF Seniorerna

Bakgrund

Vi medlemmar som ft)rsciker vara aktiva i fdreningsarbetet upplever att ftirbundet centralstyr
verksamheten pi ett siitt som inte gynnar ftireningsverksamheten. Den informationskanal som
erbjuds p6 ftireningsnivi iir si d6ligt utformad att den numera faktiskt iir oanviindbar och
utg<ir en belastning. Episerver upplevs som si outvecklad ftir vir verksamhet att den utg6r en
kvarnsten i vir vilja att utveckla verksamheten. Vi har viintat pi en ftriindring som helt
uteblivit. Situationen tir allvarlig di hela ft)reningsverksamheten tir beroende av att vi ska
kunna ni ut till vdra medlemmar.

Som enskild medlem tycker man sig se att problemet iir fiir stort iiven ftir vir
fOreningsstyrelse. Styrelsen verkar ha gett upp hoppet om att f6 ordning pi den s& viktiga
informationskanalen.

Di vi inte utvecklat nigot annat siitt att ni ut med information till vara medlemmar upplevs
svirighetema som odverstigliga. Av nigot outgrundligt sk61 si har man pi fdrbundsnivi
tydligen trott att man kan komma runt informationsproblemet med att utveckla en app vilken
endast liiser den information som finns i Episerver och diir orkar ingen uppdatera
informationen pi grund av det diliga konceptet. Nu har det dessutom tillkommit ett fiirsdk
med ytterligare en app vars koppling helt saknas till episerver. Dessa fiirs<ik till ftiritndring av
informationshanteringen underkiinns av mig som medlem. Jag har hdgre krav pA hanteringen
iin vad fiirbundet lyckas 6stadkomma. Den grafiska profilen som fcirbundet anbefallt kan inte
ens realiseras p6 rtitt sdtt pi hemsidan.

I skrivande stund pirytr i min forening, SPF Rriddn, i samarbete med PRO Krokom ett ftrsdk
att driva projektet Tillsammans mot ensamhet. Initiativet till detta har tagits av en enskild
medlem i vir ftirening. Arbetet bedrivs inom ramen ft)r en studiecirkel och jag sjiilv dr
deltagare i cirkeln. Nigon av ftirbundet utbildad ambassaddr har vi inte fitt kontakt med.
Efter ett omfattande arbete i cirkeln har vi kommit fram till att vi behdver utveckla ett niitverk
ft)r att komma vidare. Cirkeln tillskrev diirftir samtliga ftireningar inom PRO och SPF inom
vir kommun (sex ftireningar) och begiirde namnfiirslag pA deltagare i niitverket. INGEN
ft)rening svarade phvir fdrfrigan trots att vi med en p6minnelse begiirde svar. Ingen ftirening
orkade svara? Vi fick inte ens en fr6ga. Vi har iinnu inte utrett varftir vi inte fick n6got svar pi
var enkla ftrfrigan. Man kan nog missttinka att delaktigheten i projektet saknas pi
ftireningsnivi varftir ingen orkar engagera sig i respektive styrelse. Ambitionen frin ftirbundet
med ambassaddrer i projektet har inte fitt nigon effekt pi ft)reningsnivi. Ambitionen frin
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ftirbundet var nog r6tt men har hos oss inte haft nigon piverkan. Vi vet inget om
ambassaddrer.

Fdr utvecklingen av den viktiga ftireningsverksamheten kriivs en grundliiggande
informationskanal som g0r det m<ijligt attndut till oss medlemmar. Fdrbundet har totalt
misslyckats med detta varftir en ftirtindring i niirtid kriivs. Risk finns ju att andra
ftireningskonstellationer bildas ntir det inte fungerar biittre.

Hemstiillan
Som medlem i SPF Seniorerna kriiver jag att ftirbundet uttalar en vilja till att
centralstyrningen upph<ir och delaktighet skapas med ftireningsnivan pi ett sidant siitt att
medlemsvirden stimuleras. Sluta upp med att uppmana oss medlemmar att sttilla frigor till
ftirbundet. B6rja friga ftireningarna om situationen i verkligheten i stiillet.
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